

ARAHAN 9/2020

DI BAWAH BAB 62A AKTA PENYAKIT BERJANGKIT PENGGAL 204

1. Menurut Perintah Akta Penyakit Berjangkit (Pindaan) 2020 yang berkuatkuasa bermula 30 Januari 2020 dan sebagaimana kenyataan media Kementerian Kesihatan yang disiarkan pada 29 Rejab 1441 bersamaan dengan 24 Mac 2020,
 - 1.1. Berikutan dengan kenyataan daripada Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri pada hari Isnin, 23 Mac 2020 terhadap semua warganegara asing adalah tidak dibenarkan untuk memasuki Negara Brunei Darussalam sama ada melalui Pos-pos kawalan Darat, Laut dan Udara sehingga ke satu tarikh yang akan dimaklumkan kemudian, yang mana larangan ini adalah juga termasuk bagi warganegara asing yang transit di negara ini. Dalam pengumuman yang sama, Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri juga ingin merujuk kepada kenyataan, di mana pertimbangan-pertimbangan khas hanya diberikan kepada urusan-urusan yang menyumbang kepada menjaga kepentingan dan menjamin kebajikan serta kesejahteraan rakyat dan penduduk Negara Brunei Darussalam. Sehubungan dengan ini, adalah dimaklumkan bahawa mana-mana urusan melalui Pos-pos kawalan imigresen, melibatkan syarikat-syarikat pengangkutan yang membawa masuk barangan ke Negara Brunei Darussalam seperti barang-barang asasi termasuk bahan makanan, sayur-sayuran, ikan, bekalan perubatan (medical supplies) dan seumpamanya adalah dikecualikan daripada proses mendapatkan kelulusan daripada Jabatan Imigresen dan Pendaftaran Kebangsaan. Dalam masa yang sama, barang-barang yang dibawa masuk hendaklah mematuhi syarat-syarat dan

perundangan yang dikuatkuasakan oleh Jabatan Kastam dan Eksais Diraja dan agensi-agensi Kerajaan lain yang mengawalinya. Kemasukan pekerja-pekerja syarikat pengangkutan ini juga hendaklah mematuhi nasihat-nasihat yang dikeluarkan dari semasa ke semasa oleh Kementerian Kesihatan.

- 1.2. Sementara itu, merujuk kepada Kenyataan Media Kementerian Hal Ehwal Dalam Negeri pada 18 Mac 2020 mengenai larangan sementara bagi premis-premis makanan termasuk restoran, kedai makan, kedai minum, kafe, *foodcourt*, gerai makan dan seumpamanya untuk menyajikan makanan dan hanya dibenarkan untuk dibawa pulang (*take-away*), sebagaimana Seksyen 62(A) Akta Penyakit Berjangkit Penggal 204, sesiapa yang didapati melanggar atau ingkar arahan yang telah dikeluarkan ini maka ianya adalah menjadi satu kesalahan di bawah Akta Penyakit Berjangkit (Penggal 204) yang mana jika didapati bersalah boleh membawa denda sehingga \$10,000 atau penjara sehingga tempoh 6 bulan atau kedua-duanya sekali. Larangan ini adalah termasuk rumah-rumah persendirian, sama ada berlesen ataupun tidak, yang memberikan perkhidmatan restoran.

Tarikh: 26 Syawal 1441
18 Jun 2020